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rustning av Kanalplan under 2016 tyder på att det kommer att dröja ytterligare innan upp-

rustningen är färdigställd. 

 

För Folkpartiets del är en upprustning av Kanalplan en viktig del i att skapa jämlika förut-

sättningar för att bedriva flick- och damfotboll på elitnivå i Stockholm. För oss är det själv-

klart att en upprustning av Kanalplan ska planeras och bedrivas i nära samarbete med de 

aktörer som ska verka där, framför allt Hammarby Dam. Det gäller till exempel planering 

av omklädningsrum, café och klubbhus. 

 

Förutom att få en allmän redogörelse för upprustningsplanerna så skulle jag vilja ha svar på 

följande frågor från förvaltningen: 

 

1. När förväntas Hammarbys damer åter kunna spela på Kanalplan? 

 

2. Hur planerar man att involvera och samverka med berörda föreningar i upprustningen 

av Kanalplan? 

 

 

§ 9 
Information och övriga frågor  
 
Förvaltningschefen Olof Öhman informerade om följande 

 

 Drevvikens rundisbana invigs lördagen den 31 januari 2015. 

 Årets upplaga av Vikingarännet ska genomföras på Drevvikens 20 km-slinga den 8 

februari. Start och mål vid Sköndalsbadet. 

 Hockeyns dag i Kungsträdgården. Lördag den 7 februari kl. 12.00 kommer Stock-

holms Ishockeyförbund i samarbete med Svenska Ishockeyförbundet att ha en mani-

festation för stockholmshockeyn. Det blir massor av hockeyaktiviteter. Arrange-

manget pågår mellan kl.12-16 och är fylld med uppvisningar, tävlingar och aktiviteter. 

Allt är gratis och öppet för allmänheten. 

 Kampanj för att få stockholmarna att simma mer pågår mellan den 2–15 februari 2015.  

 Möjligheten att hyra den s.k. Folksamhallen. 

 Nästkommande nämnd kommer de som arbetar med fiskefrågor att informera mer om 

dessa frågor. 

 Olof Öhman informerade även om läget omkring den fortsatta inhyrningen av Olym-

pen, på en fråga från Anders Lindell (MP) 

 

 

 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S) mötet kl. 

17:46. 

 

________ 

 

 


